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Abstract (en)
[origin: US2020199919A1] The opening control includes a handle pivotally mounted on a support prone to adopt a pushed position, an intermediate
rest position and an ejected position as well as electrical and mechanical means for driving in movement the handle and coupled with the handle
of the vehicle such that the application of a predefined force on the handle causes the mechanical or electrical activation. It includes a hard point
crossing means configured to define a pattern of evolution of a value of a force applied on the handle as a function of a push-in stroke of the handle
between its rest position and the pushed position, including a crossing of a hard point separating first and second portions of the stroke.

Abstract (fr)
La commande d'ouverture comprend une poignée (16) montée pivotante sur un support (12) susceptible d'adopter une position enfoncée, une
position intermédiaire de repos et une position éjectée ainsi que des moyens (50) électrique et mécanique (100) d'entraînement en mouvement de
la poignée (16) et couplés avec la poignée (16) du véhicule de telle sorte que l'application d'un effort prédéfini sur la poignée (16) entraîne ladite
activation mécanique ou électrique. Elle comprend un moyen (200) à franchissement de point dur configuré pour définir un profil d'évolution d'une
valeur d'un effort appliqué sur la poignée en fonction d'un trajet d'enfoncement de la poignée entre sa position de repos et la position enfoncée,
comprenant un franchissement de point dur séparant des première et deuxième parties du trajet.
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